
De	fractie	heeft	in	het	eerste	halfjaar	niet	stil
gezeten.	De	nieuwsberichten	in	het	onderstaande
kader	van	het	communicatieteam	geven	hier	een
goede	indruk	van.	Deze	berichten	vatten	goed
samen	welke	activiteiten	op	de	agenda	van	de
fractie	hebben	gestaan	of	nog	staan	en	welk
standpunt	de	fractie	heeft	ingenomen.

Wat	niet	bij	de	nieuwsberichten	staat		is	een
teambuildingsactiviteit	met	de	andere
coalitiepartijen.	De	fractie	was	dit	keer	aan	de
beurt	om	deze	te	organiseren..	Op	25	maart
hebben	wij	ons	met	de	andere	3	fracties	in	de

natuur	begeven.	Daar	kregen	we	de	laatste	informatie	van	boswachter	Lex	Querelle	van
Natuurmonumenten	over	de	stand	van	zaken	in	het	Loonse	natuurgebied.	

Laatste	nieuwtjes	voor	de	zomervakantie

Het	College	erkent	st.	Dorpshuis	Loon	op	Zand	met	een	intentieovereenkomst	als
officiële	samenwerkingspartner	in	het	project	De	Nieuwe	Wetering,	(20	juli)

Het	 College	 gaat	 onderzoeken	 of	 nieuwbouw	 van	 basisschool	 De	 Vaert	 en	 het	 Van
Haestrecht	College	op	één	locatie	een	realistisch	en	haalbare	optie	is,	(20	juli).

Het	College	presenteert	een	startnotitie	als	basis	voor	het	ontwikkelen	van	een	visie	en
beleid	op	kunst	en	cultuur	in	de	gemeente,	(13	juli).

Het	College	meldt	 dat	 het	 terrein	 van	het	 autogaragebedrijf	 aan	de	Hoge	Steenweg	 in
Loon	op	Zand	verkocht	 is.	Met	de	nieuwe	eigenaar	 is	nadrukkelijk	gesproken	over	een
ontsluitingsweg.	 De	 nieuwe	 eigenaar	 is	 bereid	 mee	 te	 denken	 over	 een	 plan	 waarbij
de	gewenste	ontsluiting	een	plek	krijgt.		(13	juli).

Pro3	op	Facebook Pro3	op	Twitter Pro3	op	Instagram Website	Pro3

Pro3	nieuwsbrief	45	-	juli	2023 Bekijk	de	webversie

In	deze	45e	nieuwsbrief	berichten	van	het	bestuur,	de	fractie,	de
wethouder	en	het	communicatieteam.	Alle	voorgaande
nieuwsbrieven	zijn	terug	te	lezen	op	deze	pagina	op	onze	website.

Fijne	zomerperiode!
Het	reces	is	begonnen.en	de	eerste	complete	periode	als	coalitiepartij	zit	er	op.	Er
is	het	afgelopen	periode	weer	veel	gebeurd	en	er	is	hard	gewerkt.	Daarom	is	het	nu
tijd	om	na	gedane	arbeid		even	een	rustpauze	te	nemen.

Mocht	u	nog	geen	vakantieplannen	hebben	dan	heeft	u	misschien	nog	iets	aan	dit
bericht	over	micro-avonturen	in	eigen	land.		

Wij	wensen	u	allen	een	lommerrijke	en	ontpannen	zomerperiode	toe.	

Onderstaande	foto	van	De	Roestelberg	in	Kaatsheuvel	komt	uit	het	Pro3
Verkiezingsprogramma	2022-2026	en	werd	genomen	door	Justin	van	Tol.

Van	het	bestuur
Nieuwe	bestuursleden
Op	9	mei	hebben	we	in	de	ledenvergadering	afscheid	genomen	van	twee
bestuursleden	die	hun	sporen	hebben	verdiend	bij	de	ontwikkeling	van	Pro3	tot	de
gezonde	vereniging	die	het	nu	is.	Nanny	Verheijen	heeft	jarenlang	de	rol	van
secretaris	van	onze	vereniging	met	verve	vervuld.	Guus	Foks	is	meerdere	perioden
actief	geweest	in	het	bestuur.	We	hebben	beide	bestuursleden	in	de	genoemde
ledenvergadering	hartelijk	bedankt	voor	hun	fantastische	inzet	voor	Pro3.	

Tijdens	dezelfde	vergadering	zijn	twee	kandidaten	tot	nieuwe	bestuursleden
benoemd	door	de	leden:	Vester	Munnecom	en	Walter	van	Boxel.	We	wensen	hen
veel	succes	in	deze	mooie	rol.	

Vester	Munnecom Walter	van	Boxel

Omdat	het	bestuur	geen	kandidaten	heeft	kunnen	vinden	voor	de	vervulling	van	de
rol	van	secretaris,	heeft	het	bestuur	het	volgende,	bijzondere	voorstel	gedaan	aan
de	vergadering:		Peter	Smulders	treedt	terug	als	voorzitter	en	wordt	secretaris	en
vicevoorzitter.	Nicole	van	der	Wolk	wordt	voorzitter.	De	ledenvergadering	stemde
hiermee	in.	

Taakverdeling	bestuursleden
In	haar	eerste	bestuursvergadering	heeft	het	bestuur	de	volgende	taakverdeling
afgesproken:	
Nicole	van	der	Wolk:	Voorzitter
Peter	Smulders:		Secretaris	en	vicevoorzitter
Walter	van	Boxel:	Penningmeester
Vester	Munnecom:	Contactpersoon	voor	de	fractie	(samen	met	de	voorzitter)
Mick	Raeven:		Lid	van	de	communicatiecommissie

Inventarisatie	van	expertise	een	succes!
Vooral	de	fractie,	maar	ook	het	bestuur,	hebben	af	en	toe	behoefte	aan	externe
expertise	op	bepaalde	onderwerpen.	Al	eerder	hebben	we	geconcludeerd	dat	veel
waardevolle	expertise	bij	de	leden	te	vinden	is.	Denk	aan	werkervaring	of	opleiding
die	gerelateerd	is	aan	bepaalde	belangrijke	onderwerpen.	In	het	voorjaar	heeft	het
bestuur	een	digitale	enquête	uitgezet	onder	de	leden.	Doel	was	om	te
inventariseren	welke	expertise	bij	onze	leden	gevonden	kan	worden.	

We	zijn	verheugd	dat	zoveel	van	jullie	een	positieve	reactie	hebben	gestuurd.	We
hebben	per	onderwerp,	variërend	van	jeugdzorg	tot	planologie	en	van
duurzaamheidsvraagstukken	tot	recreatiebeleid	een	aantal	leden	met	expertise	op
dat	vlak.	

De	fractie	(en	eventueel	het	bestuur)	zal	deze	leden	benaderen	voor	advies	in
voorkomende	gevallen.	

Van	de	fractie

Van	de	wethouder
Al	iets	meer	dan	een	jaar	mag	ik	wethouder	zijn	in	de	gemeente	Loon	op	Zand.	In
een	lastige	periode	kiezen	we	voor	een	uitdagende	coalitie,	waarbij	we	elkaar	goed
hebben	moeten	leren	kennen	en	leren	samenwerken.	Zowel	binnen	het	college	als
binnen	de	raad	merk	je	dat	we	na	een	jaar	door	die	gewenningsperiode	heen	zijn	en
nu	echt	vooruit	gaan.Ik	blijf	enorm	trots	dat	ik	elke	dag	mag	opstaan	en	mag	werken
aan	een	mooiere	en	betere	gemeente	voor	onze	inwoners.	Ik	mag	daarbij	een
progressief,	groen	en	sociaal	geluid	vertegenwoordigen	in	het	college.

Afgelopen	jaar	hebben	we	al	best	wel	wat	besluiten	genomen	waarbij	we	die
stappen	zetten	naar	een	socialere,	schonere	en	slimmere	koers.	Zo	hebben	we	een
Publiek	Ontwikkelbedrijf	opgericht,	waardoor	we	als	overheid	de	verduurzaming	niet
enkel	aan	de	markt	overlaten	én	lokale	participatie	organiseren.

We	pakken	regie	op	onze	volkshuisvesting,	door	eisen	te	stellen	aan
nieuwbouwplannen	wat	betreft	een	betere	verdeling	van	woningen	over	het	sociaal,
betaalbaar	en	duur	segment,	zoals	in	het	centrum,	beluister	hier	het	interview
daarover,	

We	kijken	slim	naar	hoe	we	uitdagingen	kunnen	combineren	en	het	beste	kunnen
realiseren	voor	onze	jeugd	in	de	toekomst,	zoals	innovatief	kijken	naar	de
ontwikkeling	van	scholen	in	Kaatsheuvel.	En	dit	zijn	enkel	nog	maar	voorbeelden
van	de	laatste	weken!	

We	zetten	stappen	naar	een	mooiere	gemeente.	Op	een	sociale,	schone	en	slimme
manier.	En	daar	ben	ik	maar	wat	trots	op.

Mocht	je	vragen	hebben,	een	keer	een	gesprek	willen	of	gewoon	iets	willen	laten
weten,	bel	of	app	me	dan!	Mailen	kan	natuurlijk	ook!
Louis	Laros,	0624556385	of	louislaros@pro3.nu.	

Van	het	communicatieteam
Pro3	nieuwsberichten	op	de	website	sinds	1	januari

Pro3	gaat	voor	een	nieuwe	Wetering	(15	juli)
Wat	wil	Pro3	voor	2024?	(6	jul)
Bord	artikel	1	van	de	Grondwet	onthuld	(22	juni)
Wereldvluchtelingendag	20	juni.	(20	juni)
Verslag	uit	de	kinderraad	(11	maart)
Zaterdag	18	maart,	landelijke	opschoondag.	Pro3	doet	mee.	(7	maart)
Dag	van	sociale	rechtvaardigheid	(19	februari)
Uitbreidingsplan	van	De	Moer	(9	februari)
De	week	van	de	kringloopeconomie	(6	februari)
Internationale	dag	van	het	onderwijs	(26	januari)	
Wijziging	fractievoorzitterschap	(	15	januari

Kijk	voor	actuele	zaken	op	onze	website	pro3.nu!

(samengesteld		door	Nanny	Verheijen	en	Peter	Flohr)

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@pro3.nu	toe	aan	uw	adresboek.
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